
Zápis z jednání prezidia ASCHK ČR konaného dne 22.2.2025 v Písku 

Přítomni: Ing. Hana Stránská Ph.D., Ing. Hana Civišová Ph.D., Eliška Rodová, Aleš Fiala, Doc. 

Ing. Miroslav Maršálek CSc., Jiří Zasadil a Ing. Blahoslav Políček 

Přítomna online : Bc. Petra Šarochová 

Omluvena : Ing. Lenka Gotthardová CSc. 

Jednání bylo zahájeno v 17.00 

1. Navýšení ceny přenosů firmy EquiTV na r. 2025  

Fimra EquiTV v nabídce na r. 2025 avizovala navýšení cen online přenosů, a to především ze 

skokových kvalifikací KMK. Diskuse na téma potřebnosti a finančních možností ASCHK.  

Závěr: prezidium souhlasí s navýšenou cenovou nabídkou 

 

2. Přijetí nového zaměstnance – fakturanta 

H. Švaříčková podala k 15.3.2025 výpověď. Podána pracovní nabídka platná ke konci února. 

K dnešnímu dni přijaty životopisy 14 zájemkyň.  

Závěr: prezidium bere na vědomí a pověřuje dalším řešením tajemníka. Osobních pohovorů 

se zúčastní A. Fiala 

 

3. Dceřiná PK SHP 

Na základě požadavku Svazu chovatelů SHP požádal B. Políček mateřskou PK SHP ve velké 

Británii o zaslání podmínek k vedení dceřinné PK SHP. Tyto podmínky dorazily a dle očekávání 

je základní podmínkou evidence koní dohledatelných v mateřské PK. Z diskuse vyplynulo, že 

nechceme a nemůžeme současným chovatelům kteří v dobré víře chovají SHP sdělit, že se 

dle názoru mateřské PK nejedná o SHP. 

Závěr: ASCHK z výše uvedených důvodů nepožádá o dceřinou PK a doporučuje chovatelům, 

kteří chtějí v rámci této PK chovat, aby si založili vlastní subjekt, který o statut dceřinné PK 

požádá sám. 

 



4. PK online  

Připomínky návrhu řešení PK online zaslaného firmou WebMedea a vypracované P. 

Šarochovou jsou velmi detailní a věcné. Diskuse nad dalším postupem.  

Závěr: dalšího jednání se za ASCHK budou účastnit P. Šarochová, H. Civišová a B. Políček 

 

5. Vyhl. 136 a 448 resp. její novelizace 

Informaci o průběhu jednání podali B. Políček a A. Fiala. Dlouhá diskuse na toto téma, které 

by se dotklo nejen chovatelů, ale i pořadaleů všech svodů, včetně soutěží.  

Závěr: prezidium doporučuje zachování původního znění tj. ustájení koní na místě obvyklém. 

 

6. Školení označovatelů a prodloužení smluv 

Školení proběhne v druhé polovině března ve Slatiňanech (navržené termíny 27., nebo 28.3.). 

Závěr: pozvánky a účast zástupců ÚEK zařídí kancelář 

 

7. Hůlkové míry 

Registrujeme požadavek na universální hůlkové míry, ke kterým ASCHK vlastní technickou 

dokumentaci.  

Závěr: kancelář poptá min. 3 firmy. Podmínkou je série min. 15 kusů a cenová nabídka 

 

8. Jednací řád VH, program kolegia, celkově příprava volební VH 

Diskuse nad jednacím řádem VH a programem pro nadcházející jednání kolegia a valné 

hromady. 

Závěr: Jednací řád je přílohou tohoto zápisu 

 

 



9. Dotace – info o podaných + změny  

B. Políček podal informaci o průběhu podávání a čerpání dotací. K dnešnímu dni jsou podány 

veškeré žádosti na r. 2025 (resp. byly podány před koncem roku 2024) včetně žádosti na 

genomiku. Co se týká čerpání dotací loňských jsou vyřízeny (tj. vynárokovány a vyplaceny) 

dotace na GZ, plemenné knihy a KMK a příspěvky hrazené ze zdrojů ASCHK (příspěvky svazům, 

akcelerační programy apod.). Čekáme na rozhodnutí na zkoušky výkonnosti (všech plemen) a 

zveřejňování výsledků plemenářské práce a výstavnictví.  

Ze změn na r. 2025 můžeme zmínit navýšení sazeb pro ZV chladnokrevných klisen a klisen 

ostatních plemen a nové akce, na které ASCHK požádala (Země živitelka, Výstava výkonných 

koní Suchdol, seminář Brno – je pořádaný jednou za 2 roky) 

 

10. Rada ASZ  

Rada proběhne v termínu 11.-.12.3. v Dříteči na Pardubicku. 

Závěr: Na jednání je za ASCHK nominována L. Gotthardová 

 

11. Různé další dle Vašich návrhů 

- A. Fiala přednesl žádost o příspěvek na poháry pro soutěž chladnokrevných spřežení 

v Tlumačově - schválen 

- Dr. Staněk žádá o placenou reklamu v plánovaném vydání publikace Plemení hřebci 

jejímž je autorem – schválen příspěvek ve výši 20.000,- 

- Doc. Maršálek žádá o příspěvek na publikaci Praktický chov koní při jejímž vydání 

zodpovídá za kolektiv autorů, přičemž tato publikace by měla navázat na dříve 

vydávaný „Chov koní“ a vydavatelem i iniciátorem vydání je nakladatelství Brázda - 

schválen přspěvek ve výši 30.000,- 

 

Jednání bylo ukončeno v 19,15 

 

Zapsal: B. Políček 


